
Protokół z LX Sesji 

     Rady Dzielnicy XVII, 

     „Wzgórza Krzesławickie”, 

     Szkoła Podstawowa Nr 98, os. Na Stoku 52 

     z dnia 26 października 2023r. godz. 1800 
 

 

Porządek obrad LX Sesji Rady Dzielnicy XVII: 

1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołów z poprzednich Sesji  

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

4.1 wniosku o wprowadzenie zmiany w Miejscowym Planie Zagospodarowania Przestrzennego 

obszaru „Łowińskiego” 

4.2 likwidacji progu zwalniającego na ul. Zagościniec w Krakowie 

4.3 korekty na zadaniach Dzielnicy XVII na rok 2023 

4.4 korekty wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa i Rady Miasta Krakowa dotyczącego 

wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego  zadań 

inwestycyjnych planowanych przez Radę Dzielnicy XVII Wzgórza Krzesławickie do realizacji w 

latach 2023 - 2025 

  4. Interpelacje i zapytania 

  5. Oświadczenia i komunikaty 
 

ad.1.Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji 

Posiedzenie LX Sesji Rady Dzielnicy XVII odbyło się Szkole Podstawowej Nr 98,  

os. Na Stoku 52. 

Po stwierdzeniu quorum (obecnych 18 osób) LX sesję otworzył Przewodniczący Rady 

Dzielnicy XVII Pan Andrzej Dziedzic witając wszystkich zebranych (obecni wg załączonej 

listy)  
 

ad.2.Przedstawienie projektu porządku obrad 

Przewodniczący w imieniu Zarządu wprowadził do porządku obrad projekt uchwały, który 

wpłynął w trybie nagłym w sprawie  korekty na zadaniach Dzielnicy XVII na rok 2024 

Porządek obrad LX został przyjęty jednogłośnie 

 

ad. 3. Przyjęcie protokołów z poprzednich Sesji  

Do protokołów z poprzednich sesji nie wpłynęły uwagi. 

 

Na sesje przybyli p. St. Stroński, p. Z. Rajski 

 

ad.4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

ad.4.1.  wniosku o wprowadzenie zmiany w Miejscowym Planie Zagospodarowania 

Przestrzennego obszaru „Łowińskiego” 

Projekt uchwały Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia 

Zarządu 

Głos zabrali: p. A. Dziedzic, p. J. Wójcik 

 



Członkowie Rady Dzielnicy XVII podjęli uchwałę w sprawie w wniosku o wprowadzenie 

zmiany w Miejscowym Planie Zagospodarowania Przestrzennego obszaru „Łowińskiego” w 

głosowaniu: za – 19, przeciw-0, wstrzymała się – 1 osoba 

 

ad.4.2.  likwidacji progu zwalniającego na ul. Zagościniec w Krakowie 
Projekt uchwały Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego. Pozytywna opinia 

Zarządu 

Głos zabrali: p. A. Zdziebko, p. T. Ziętara, p. L. Zaleński p. P. Mleczko, p. A. Dziedzic,  

p. J. Wójcik, p. S. Adamczyk, p. J. Kolasa, p. K. Frankiewicz. 

Członkowie Rady Dzielnicy XVII podjęli uchwałę w sprawie likwidacji progu zwalniającego 

na ul. Zagościniec w Krakowie w głosowaniu: za – 15, przeciw-0, wstrzymało się – 5 osób 

 

ad.4.3.  korekty na zadaniach Dzielnicy XVII na rok 2023 

Projekt uchwały Zarządu. Pozytywna opinia Komisji Budownictwa i Infrastruktury 

Komunalnej  

Członkowie Rady Dzielnicy XVII jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie korekty 

na zadaniach Dzielnicy XVII na rok 2023 

 

ad.4.4.  korekty wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa i Rady Miasta Krakowa dotyczącego 

wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu 

Inwestycyjnego  zadań inwestycyjnych planowanych przez Radę Dzielnicy XVII Wzgórza 

Krzesławickie do realizacji w latach 2023 – 2025 

Przewodniczący w imieniu Zarządu złożył autopoprawkę do projektu uchwały 

Projekt uchwały Zarządu. Pozytywna opinia Komisji Budownictwa i Infrastruktury 

Komunalnej  

Głos zabrali: p. J. Kolasa, p. A. Dziedzic, p. L. Zaleński, p. J. Wójcik 

Członkowie Rady Dzielnicy XVII podjęli uchwałę w sprawie korekty wniosku do Prezydenta 

Miasta Krakowa i Rady Miasta Krakowa dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego  zadań inwestycyjnych planowanych przez 

Radę Dzielnicy XVII Wzgórza Krzesławickie do realizacji w latach 2023 – 2025 w głosowaniu: 

za – 19, przeciw-0, wstrzymało się – 0, 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu 

 

ad.4.5.  korekty na zadaniach Dzielnicy XVII na rok 2024 

Projekt uchwały Zarządu 

Członkowie Rady Dzielnicy XVII podjęli uchwałę w sprawie korekty na zadaniach Dzielnicy 

XVII na rok 2024 w głosowaniu: za – 18, przeciw-0, wstrzymała się – 1 osoba. 1 osoba nie 

brała udziału w głosowaniu 

 

ad. 5. Interpelacje i zapytania 

Obecny na sesji Radny Miasta Krakowa Pan Łukasz Sęk zwrócił się do Radnych o zgłaszanie 

pomysłów i wniosków dot. przebudowy ul. Kocmyrzowskiej. Głos w tej sprawie zabrali:  

p. L. Madej, p. S. Adamczyk, p. A. Dziedzic, p. J. Kolasa, p. L. Zaleński. 

Pan S. Adamczyk zapytał o realizacje zadania budowy basenu przy SP 129. Pan Łukasz Sęk 

wyraził nadzieje, że Pan Prezydent rozpocznie w najbliższym czasie działania z tym temacie 

Pani K. Frankiewicz poruszyła temat projektu „Nowe Miasto”  

Pan A. Zdziebko poprosił o sprawdzenie terminu realizacji montażu oświetlenia od pętli 

autobusowej przy ul. Architektów na ul. Petofiego  

Pan W. Czyż poruszył problem zalegających odpadów przy dawnym hotelu na ul. Ujastek 

Mogilski 

 



 

ad. 6. Oświadczenia i komunikaty 

Pani J. Kolasa zawróciła się do Radnych z terenów peryferyjnych o zainteresowanie kobiet 

będących w Stowarzyszeniach i Towarzystwach Przyjaciół tematem spotkania które chce 

zorganizować AWF w sprawie osteroporozy.  

Pan Z. Gawłowski zwrócił się do Przewodniczącego o wyjaśnienie wydatkowanych na prace 

remontowe środków finansowych. Przewodniczący zapoznał zebranych z realizacja zadań 

remontowych Rady Dzielnicy XVII i ich finansowaniem 

Następnie Przewodniczący odczytał terminy posiedzeń komisji Rady Dzielnicy XVII 

zaplanowane w miesiącu listopadzie. 

 
 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Pan Andrzej Dziedzic o godz. 20:00 

zamknął posiedzenie LX Sesji VIII Kadencji Rady Dzielnicy XVII. 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Skóra 

 

 

 

 

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVII 

Wzgórza Krzesławickie 

 

Andrzej Dziedzic 


